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Dagsorden og referat til forældrerådsmøde 
Dato: 11. marts 2025 
Tidspunkt: kl. 17-19 
Mødeleder: Ilir 
Referent: Thomas 

Deltagere: Ilir, Thomas, Maria, Malene og Tanja 
Fraværende: Sumara 
 
 

Dagsorden  
 
Hvad handler punktet om, og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 

Opsummering af 
orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning,  

Ansvarlig 
 
Angivelse 
af evt. 
ansvarlig 
og evt. 
deadline. 

1 Godkendelse af dagsorden (B) 1 min Dagsorden godkendt Ilir 

2 Samarbejde med klub omkring 
rollespil (O) 

5 min Det er i proces og Thomas 
fremlægger, når vi er tættere på 
årets rollespil.    

Thomas 

3 Økonomisk handleplan og status (O) 
 

 Vi er ikke længere på økonomisk 
handleplan, pr. 01.01.2025 

Ilir 

4 Pædagogisk tilsyn 2024 (O)  Tilsynet ligger nu på hjemmesiden. 
Der bliver åbnet op for at alle kan 
se, når det tekniske er helt på 
plads.  
Ilir sender besked til forældreråd 
når tilsyn ligger på hjemmesiden 

Ilir 

5 Forældretilfredshedsundersøgelse i 
forbindelse med pædagogisk tilsyn 
2025 (O) 

 Ilir beder CHR om at udarbejde et 
udkast til spørgeskema og under 
hvert spørgsmål indsætte “uddyb 
hér” Dernæst køres “pilotprojekt” 
kun til forældrerådet først som 
giver feedback. Den bliver snart 
sendt ud 

Ilir 

6 Børnemiljøvurdering 2025 (O)  BMV sendes til Tanja og dernæst 
rådet inden den lægges på 
hjemmesiden. Tanja har stillet 
nogle spørgsmål omkring indhold 
og opbygning. BMV`en tages op til 
næste forældrerådsmødet hvor vi 
vil tale om mere konkrete 
tiltag. Rådet får tilsendt rapporten 
forinden, og heri drøftes om rådet 
vurderer der skal yderligere 
fokuspunkter til.   
 

Thomas 

7  Belysning mellem ST og skole (O)  Ilir undersøger muligheden for at 
“fælles finansiere” belysning i 
området imellem ST & Skole. Især 
om morgenen, og især 

Ilir 
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ved/omkring bålpladsen, ønskes 
belysning om morgenen ved 
aflevering af børn. Der bliver kigget 
på forskellige løsninger 
dertil.  Galaksen har haft brug for 
lys på deres legeplads. Det har 
været en prioritering. Der er ikke at 
tale med Søren om den fælles 
finansiering af lyset mellem skole 
og Stjerneskuddet. Ilir kontakter 
Søren, og vender tilbage med et 
svar på næste rådsmøde.     
 

8 Børnesundhedsprofilen (O)  Profilen er bearbejdet på hele HSF. 
Vi venter til efteråret hvor den nye 
børnesundhedsprofil skal 
udarbejdes.  
Vi tænker at gøre det til et 
pilotprojekt på vores 3 klasser og 
evaluerer om det skal udbredes til 
hele KKFO`en efterfølgende. 
Dernæst tænker vi også en mere 
forbyggende indsats og kan 
muligvis tilrettelægge aktiviteter 
for vores 2-årgang, på baggrund af 
data fra Børnesundhedsprofilen.   

Thomas 

9 Planlægning af opstart af 
forårsbørn (O) 

 Vi har en systematik og en proces 
som vi forsætter med.   
Kunne det være en idé at inviterer 
nogle børn med ind til 
informationsmødet 27.marts, og 
fortælle om deres oplevelse af at 
gå i KKFO og skole hos os.   
 

Ilir 

10 Evaluering af juleklip (D)  Smittemodel udarbejdes til næste 
år. Gerne med skolens deltagelse 
for at skabe lidt mere overordnet 
struktur og fokusering.  
 
Der må gerne være lidt mere 
struktur omkring hvad der skal ske 
på dagen. Fælles for alle klasser. 
Der var skrevet tidsramme for 
dagens program ved klasserne. 
Bedre information “opblødning” af 
ordene omkring det at 
aktiviteterne starter kl. 15. 
Eventuel en beskrivelse af der 
tages hånd om børnene, hvis man 

Thomas 
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nu ikke lige kan komme kl. 15. Det 
er skolens og KKFO`ens ansvar. 
Ellers var det et godt arrangement 
med en god struktur. God synlighed 
af voksne både fra KKFO og skole.  
 
Mulighed for differentiering af 
aktiviteter på tværs af årgange.  
 

11 Nyt fra Rumraketten (O)  Der kommer til at være nogle 
omstruktureringer 
personalemæssigt. Mere 
detaljeret, kommer ud via det 
månedlige nyhedsbrev fra Thomas.  
 
Vi har 73 indmeldte børn på 
nuværende tidspunkt.   
Det betyder at vi starter 3 hold op 
til det nye skoleår.  
 
Thomas orienterede omkring alle 
vores jobpraktikanter og deres 
funktioner, samt samarbejdet med 
københavnskommune. Desuden 
talte vi om Valby United og deres 
indtog som en fællesskabede 
faktor i folehaven.      

 

12 Nyt fra forældrerepræsentanterne 
(O) 

 Intet at bemærke. 
 

Rådet 

13  Nyt omkring skole og KKFO-
samarbejde (O) 

 Arbejdet med skole og 
fritidsplanen for august 2025. Intet 
at bemærke, alle børn fra BHK-
3.årg, får til næstkommende 
skoleår tidligere fri fra skole. (På 
nær tredje årgang, de bevarer 
samme skema som i år)  
 

Ilir 

14  Nyt fra skolebestyrelsen (O)  Der har været valg og der er blevet 
valgt 7 + en suppleant.  
De nye tiltræder til august.   
Ansættelse af ny skoleleder er i 
proces.  
 

Maria 

15 Evt.    

’ 


